
Randelsborg division – årsberetning 2019. 

I årets løb har der været flere fælles arrangementer: 

Divisionsturnering i Hammershøj.   

Mikro / Mini dag. 

Storehike. 

Minihike i Fussingø. 

Fælles julemøde for juniorerne. 

Stormøder (fælles møder samt gren møder). 

Gruppeledermøde. 

 

Der er blevet afholdt ekstraordinært divisionsrådsmøde, hvor eneste punkt på dagsoden var valg af DAmin. Her blev 

Lene Prip-Sørensen valgt. 

 

Repræsentanter for divisionen har deltaget på korpsrådsmødet. 

DC har deltaget i arrangement på Brejning for DC`er og frivillige netværk under korpset. Hvor temaet var 

Udviklingsplanen 2020-2024. 

 

Der er udarbejdet en divisionshåndbog, som er at finde på hjemmesiden.  

Den er tænkt som et opslagsværk for divisionen og grupperne, hvor alle informationer er samlet. Vi tager gerne imod 

input her til.  

  

Gudenå gruppe er efter eget ønske flyttet til Gudenå division i december. Ønsket om at flytte har længe været drøftet i 

gruppen, DC fra Randelsborg og Gudenå division har været til møde med gruppen her op. Grundet til ønsket om 

flytningen har primært været at flere af grupperne i Gudenå division er i Favrskov kommune lige som Gudenå gruppe. 

Endvidere går skolen i byen kun til 6. klasse hvorefter børnene går i skole i Hadsten. Derfor var der et stor ønske om at 

samarbejde med Hadsten gruppe op Tropsspejderne.  

 

En stor tak skal der lyde til medlemmerne af divisionsledelsen, Vissinghytte udvalget, Spejdermusset, og ikke mindst 

alle vores ledere og bestyrelsesmedlemmer i grupperne i divisionen. Tak for den indsats i har ydet i grupperne og de 

forskellige udvalg.  

 

 


